



شـــركـــة الاســـتثمــارات الــوطــــــــة لٍ \$NATIONAL INVESTMENTS COMPANY

Date:

التاريخ: 29/12/2022

To: Boursa Kuwait Company Dear Sirs,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة و بعد،،،

Subject: Disclosure of Material Information Nomination Opening of Independent Board Member (Complementary)

الموضوع: افصاح عن معلومة جوهرية فتح باب الترشح لعضو مجلس إدارة مستقل (مكمل)

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed herewith the disclosure form of material information.

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبدالرحمن المخيزيم عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي — Board Member & Chief Executive Officer

CC: Capital Markets Authority



نسخة إلى: السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

التاريخ 29/12/2022 تاتاريخ 29/12/2022

Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
National Investments Company (K.S.C.P)	شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)

Material Information

National Investments Company announces the opening of nomination for the position of an Independent Board Member (complementary) to the term of the current Board.

Applicants who are interested to be nominated for BOD election and fulfill CMA's requirements mentioned in Module five "Securities Activities and Registered Persons" of the Executive Regulations of Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, and its amendments, are requested present to Board Secretariat during the official working hours from 8:30 AM to 3:00 PM from Sunday to Thursday, starting from the Monday dated 02/01/2023 and for a period of two weeks ending on 16/01/2023 at the following address:

Al Khaleejia Complex - Floor 19 - Al Sharq District - Jaber Al Mubarak Street - Block 7 to collect the needed Forms and submit the required documents in order to submit their applications to CMA, as nomination applications are subject to prior approval by the CMA.

المعلومة الجوهرية

تعلن شركة الاستثمارات الوطنية عن فتح باب الترشح لشغل منصب عضو مجلس إدارة مستقل (مكمل) لفترة المجلس الحالي.

على الأشخاص الراغبين في الترشح ممن تتوفر فيهم الشروط والضوابط الواردة بالكتاب الخامس "أنشطة الأوراق المالية والأشخاص المسجلون" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مراجعة أمانة سر مجلس الإدارة خلال ساعات العمل الرسمية من الساعة الثامنة والنصف صباحاً وحتى الساعة الثالثة مساءاً، من الأحد إلى الخميس اعتباراً من اليوم الإثنين الموافق 2023/01/02 ولمدة أسبوعين، تنتهي بتاريخ 2023/01/16 وذلك على العنوان التالى:

مجمع الخليجية – الدور 19- منطقة الشرق – شارع جابر المبارك – قطعة 7، وذلك لاستلام النماذج اللازمة وتقديم الأوراق والمستندات المطلوبة كي يتسنى للشركة تقديمها للهيئة حيث تخضع طلبات الترشح للموافقة المسبقة من قبل هيئة أسواق المال.

Significant Effect of the material information on the financial position of the company

No significant effect of the material information on the financial position of the company.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالى للشركة

لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

